

Able Engineering Company Limited Awarded ISO 50001 Energy Management System Certificate

ISO 50001 Energy Management System is becoming the focus of the world since its publication in 2011. Companies decide to get certified to ISO 50001, to show external parties they have implemented an energy management and they are benefited from improved energy efficiency and reduced costs. Accredited Certification International Limited (ACI) has recently awarded ISO 50001 certificate to Able Engineering Company Limited, which is under a public company listed on the Stock Exchange of Hong Kong Limited. The company concentrates on building construction, repair, maintenance, renovation and fitting out, civil engineering and other contract works in Hong Kong since established in 1976.

Energy management includes planning and operation of energy-related production and consumption units. Objectives are resource conservation, climate protection and cost savings. It is connected closely to environmental management, production management, logistics and other established business functions. Energy management is getting important to organizations because of the increasing expenses on electricity. ISO 50001 is developed by ISO as the international standard to provide guidance for energy management systems and processes. Successfully implementation of ISO 50001 Energy Management System can help the organizations to reduce energy consumption and expense together with commitment of social responsibility to Hong Kong society.



ACI is a professional third party certification body and devotes to deliver quality certification services to organizations of different industries. Our experienced audit team can continuously improve companies' Energy Management System.

安妥工程有限公司获颁 ISO 50001能源管理体系证书

ISO 50001能源管理体系自2011年发布以後就在全世界各地变得越来越流行。不同国家和和地区都有不少机构组织通过了该认证并从中得到了改善能源效率和减少成本等方面的好处。国际认可认证有限公司(ACI)今日为安妥工程有限公司颁发了ISO 50001证书。该公司1976年成立以来，一直专注於建筑，维修和装修工程等。

随着能源价格的不断上涨和环境保护的需求，能源管理对企业的重要性也与日俱增。ISO 50001是ISO建立的国际标准，为能源管理体系和流程提供指引。成功采用ISO 50001标准可以帮助组织机构在全公司或关键的部门建立和执行能源管理体系。同时通过ISO50001认证也可以向客户展现了作为社会企业对社会责任的承担。

ACI是一个专业的第三方认证机构，致力於为来自不同行业的客户提供高水准的认证服务。在认证期间，我们经验丰富的审核员团队也有助於客户改善能源管理。

